
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 3
Hejčín

Č. 9 / 2024 03. 09. 2024 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Mgr. Rotter Jaroslav, RNDr. Merta Lukáš, Ph.D., Vánský Aleš, Mgr. Ing. Vacková Hana, Ing.
arch. Liška Radek, Mgr. et Mgr. Oštádalová Tereza, Mgr. Zelenka Marek, LL.M., Bc. Vlha
Roman, Mgr. Minarovič Petr, JUDr. Kopecký Jaroslav

Omluveni: Bc. Kellner Štěpán

Hosté: Mgr. Viktor Tichák, Ph.D., náměstek primátora, zástupce MPO, občané

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 10, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu schůze
Usnesení:

Komise schvaluje program schůze.
Komise souhlasí
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.2 Schválení zápisu z minulého jednání (6. 8. 2024)
Usnesení:

Komise schvaluje zápis z 6. 8. 2024.
Komise souhlasí
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

3.1 Mgr. Viktor Tichák, Ph.D., náměstek primátora
Projednávaná témata:

Rozpočet KMČ na rok 2025.
Informace k zadávaní studii hrazených z prostředků KMČ. Komise zamýšlí zadat k vypracování následující
studie: zklidnění dopravy na ulicích Horní hejčínská a Tomkova - urbanista, řešení Metodějské ulice (stromy vs.
chodník) a lávka/převedení chodců přes Mlýnský potok směr kemp Krásná Morava. 
Přímé zadávání drobných prací komisí (ořez větví, štěrkování cest, atd.).
Městský mobiliář.
Golem (budova bývalé Přírodovědecké fakulty) - bližší info by mělo být po krajských volbách.
Umístění radarů pro zklidnění dopravy v Hejčíně.
Typizace prvků pro dětská hřiště.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Měření rychlosti - Před uzavřením
Přemístění lavičky - Před uzavřením
Carstopy - Předáno



Starší požadavky
Zápis č. 4/2024 ze dne 02. 04. 2024: Doplnění stromů na ul. Cyrilská - Předáno
Zápis č. 4/2024 ze dne 02. 04. 2024: Doplnění laviček a stolů - Předáno k doplnění	
Zápis č. 5/2024 ze dne 07. 05. 2024: Obnova vodorovného DZ - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 04. 06. 2024: Plán investic - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 04. 06. 2024: Náletové dřeviny - V realizaci
Zápis č. 7/2024 ze dne 09. 07. 2024: Pešinova 22 - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Estetizace - chodníkovné
Pro rok 2025 bude u chodníkovného zachován letošní systém. Každá z komisí může navrhnout k realizaci jednu
větší akci. Odbor dopravy z návrhů vybere 7 akcí. Komise, která se svým návrhem neuspěje, dostane k částce
300 tis. Kč dalších 150 tis. navíc.
Loni skončil náš návrh na rekonstrukci chodníku od MOPOSu směrem ke Sportovní hale těsně pod čarou. Letos
jsme chtěli návrh zopakovat, ale Odbor dopravy začal chodník rekonstruovat z vlastních prostředků. Část od
MOPOSu po Penny Market je již hotová a do konce roku by se mělo pokračovat směrem od Penny Marketu.
Zbývající část tak nejspíš nebude splňovat podmínky tzv. větší akce.
Na říjnovém jednání KMČ rozhodne o výběru chodníku k realizaci v rámci tzv. větší akce.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Vodorovné dopravní značení

KMČ požaduje vyznačit "zónu 30" v Hejčíně i vodorovným dopravním značením. Zóna je poměrně rozsáhlá a
označení jejího začátku a konce není úplně přehledné. Zónou vedou frekventované trasy do místních škol.
Chodníky jsou často úzké, vedou přímo vedle silnice a řidiči, kteří nedodržují rychlost, ohrožují chodce/školáky.
Vyznačení požadujeme provést 2 x na ulici Tomkova a 2 x na ulici Horní hejčínská, vždy po jednom vyznačení v
každém směru. Místa vyznačení jsou patrna z přílohy. Odbor dopravy by měl konečné umístění konzultovat se
zástupcem KMČ.

8 Obecné informace

8.1 Příští jednání proběhne 1. 10. 2024 v 17:00 h. v budově Gymnázia Olomouc - Hejčín.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2024

Datum schválení zápisu: 26. 09. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Mgr. Rotter Jaroslav

Zapsal/a:
Mgr. Rotter Jaroslav

Ověřil/a:
Bc. Kellner Štěpán


